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Choć do początku sezonu 2014/2015 brakuje jeszcze sporo, w ostatnich

tygodniach zaczęły krążyć pogłoski dotyczące najbliższego letniego

zgrupowania zespołu. Wydało się możliwym, iż Giallorossi wrócą do

Riscone di Brunico, pomimo kontraktu, który wygasł w ostatnim lecie oraz

małej polemiki związanej z treningami zamkniętymi dla kibiców oraz

długością zgrupowania, skróconą z trzech do dwóch tygodni. 

 

Alfred Unterkircher, dyrektor turystyczny w Riscone di Brunico, skomentował

sytuację w wywiadzie dla vocegiallorossa.it:

- Na ten moment nie mamy umowy z Romą, porozumienie, które mieliśmy

zakończyło się tego lata. Na tą chwilę nie wiemy jeszcze kto przyjedzie tego lata na

zgrupowanie. Po świętach zaczniemy negocjacje i nie będąc związanymi z nikim,

jesteśmy gotowi wysłuchać każdego. Jednakże relacje z Romą są dobre, jeśli o mnie

chodzi, w zeszłym roku nie było żadnej polemiki. Być może malkontentami byli

niektórzy kibice, którzy nie mogli asystować w niektórych treningach, ale z naszego

punktu widzenia, nie było absolutnie żadnego problemu.
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